
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 26. júna 2023 v zasadačke Obecného úradu Selce 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Návrh programu: 

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

      Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

1. Predloženie návrhu program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

      Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

2. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovej komisie  a určenie zapisovateľa uznesení a 

zápisnice  

      Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

4.   Vyhodnotenie uznesení  OcZ Selce z predchádzajúcich zastupiteľstiev. 

 Predkladá – Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce  

5.    Schválenie VZN č. 1/2023 Trhový poriadok  

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

6.   Zmluva o nájme nebytových priestorov v areáli zberného dvora pre. Tomáš Chaban,  

Selčianska cesta 103, Selce  

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

7    Schválenie zámeny pozemkov medzi obcou Selce a Rímskokatolíckou cirkvou Selce        

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

8.   Zmluva o nájme zmrzlinového stánku  

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

9.   Zmluva o prenájme podperných bodov SSE 

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

10.  Schválenie doplnku k projektovej dokumentácii rekonštrukcia horného ihriska Selce   

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

11.  Financovanie  projektovej dokumentácie cyklotrasa Fuggerov Dvor – Čachovo, Selce  

       Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

12.   Schválenie dodatku k zmluve – Monografia Selce  

        Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce   

13.   Schválenie dotácie z rozpočtu obce pre Tamaru Mesíkovú  

        Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce   

14.   Rekonštrukcia vodojemu Senica  - zvýšenie kapacity  

        Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce   

15.   Úprava rozpočtu  

        Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce  

16.   Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce. 

        Predkladajú predsedovia jednotlivých komisií   

17.  Správa starostu o činnosti starostu a Obecného úradu Selce 

        Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce   

18.  Rôzne 

19.  Interpelácia poslancov 

20.  Diskusia   

21.  Záver 

 

K bodu 1 Starosta obce Ing. Daniel Hlinka privítal prítomných poslancov, hlavného 

kontrolóra obce, zamestnankyne obce, prítomných občanov a otvoril zasadnutie OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 6, neprítomný Ján Kupec príde počas rokovania. 

K bodu 2 Starosta obce predložil návrh programu obecného zastupiteľstva v znení, v akom 

ho poslanci dostali v pozvánke. Nebol podaný žiadny pozmeňujúci návrh. 



Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý Mgr. Peter Sivčák, za predsedkyňu 

návrhovej komisie bola navrhnutá Ing. Marta Strečková, za členov návrhovej komisie boli 

navrhnutí Ján Kupec a Juraj Kamenský. Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jana 

Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Mgr. Renáta Mesíková.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 4 Hlavný kontrolór obce Selce Ing. Miroslav Hýbl predložil vyhodnotenie 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Konštatuje, že 1 uznesenie je nesplnené – starosta 

ozrejmí v ďalších bodoch, ostatné sa plnia alebo sú splnené.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 5 Znenie VZN sa preberalo aj na predchádzajúcom zastupiteľstve, pripomienky 

neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 6 Zmluva o nájme nebytových priestorov v areáli zberného dvora pre Tomáša 

Chabana, bytom Selčianska cesta 103, Selce – preberané aj na predchádzajúcom OcZ. Priestory 

prednostne prenajímame občanom Seliec, ktorí budú mať záujem o prenájom. Cena za 

prenájom je stanovovaná individuálne, o všetkom rozhoduje v konečnom dôsledku 

zastupiteľstvo. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 7 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou. Jedná sa o pozemky pod strelnicou 

– je to dlhodobá záležitosť. Pripomienky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 8 Zmluva o nájme zmrzlinového stánku, poslanci dostali návrh spolu s pozvánkou. 

Nájomnú zmluvu pripravil obecný právnik. Nájom je navrhnutý na dobu určitú s možnosťou 

predĺženia nájmu. Dostavil sa poslanec Ján Kupec. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 9 Zmluva o prenájme podperných bodov SSE. Bližšie oboznámil prítomných 

s problematikou pán Juraj Kamenský – neodporúča schváliť. Výhodnejšie je riešiť vybudovanie 

optickej siete v celej obci, počkáme na lepšie podmienky.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 10 Schválenie doplnku k projektovej dokumentácii rekonštrukcia horného ihriska 

Selce – poslanci boli o tomto bode vopred oboznámení a podporili ho. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 11 Financovanie  projektovej dokumentácie cyklotrasa Fuggerov Dvor – Čachovo, 

Selce. Momentálne sa budeme venovať výzvam z eurofondov. Starosta obce sa stretol 

s odborníkom zo Žilinskej univerzity a zistil finančnú podstatu projektu. Momentálne je to dosť 

mimo naše finančné možnosti, ak by sme to robili bez fondov. Počkáme na novú výzvu v tejto 

oblasti.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 12 Schválenie dodatku k zmluve – Monografia Selce A. Zmluva bola spísaná pred 

pár rokmi, náklady išli hore. Monografia je aj rozsiahlejšia, ako sa predpokladalo, takže čo sa 

týka rozsahu, nie je tam veľký finančný skok. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 13 Schválenie dotácie pre Tamaru Mesíkovú, reprezentantku SR v skokoch na 

lyžiach. Žiadosť prišla minulý rok, je to v rozpočte, počítali sme s tým. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 14 Rekonštrukcia vodojemu Senica - zvýšenie kapacity. Pod mliekarňou sa plánuje 

výstavba nájomných bytov, aby sa mohlo začať s výstavbou, je potrebné stanovisko obce k ich 

výstavbe. Rozšírenie vodojemu Kopanice je schválené už od roku 1998, teraz to bude treba 

realizovať vodárňami. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 



K bodu 15 Úprava rozpočtu. Pani ekonómka obce Marta Jančíková vysvetlila prítomným, 

prečo je potrebná úprava. Materiál poslanci dostali vopred. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu  16  Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce: 

a) Juraj Kamenský, predseda stavenej komisie – nezasadali sme od posledného zasadnutia, veci 

riešime priebežne.   

b) Finančná komisia - predložila Mgr. Jaroslava Lauková, predsedkyňa komisie – zasadali 

k riešeniu futbalu v Selciach. Dali sme ponuky, do 16.7. sa má vedenie vyjadriť.  

c) Kultúrno-športovo-školská komisia (ďalej len KK) - predložila Marta Klačanová, 

predsedkyňa komisie – divadlo, MDD – spravilo sa kus roboty, kultúrna komisia spravila veľa, 

chyby boli, ale odstránime, Kutliarsky deň, Jánska vatra – spolupráca s hasičmi. 

d) komisia na ochranu verejného poriadku - Mgr. Peter Sivčák, predseda komisie – komisia 

nezasadala.  

e) Sociálno-zdravotná komisia - predložila Ing. Marta Strečková, predsedkyňa komisie. 

Zúčastnili sa jednania k príprave a možnosti riešenia domu seniorov. 

Dušan Hlinka – ak obec neurobí mrežu na odvodnenie, urobím to sám a potom sa bude obec 

čudovať. Pani Marta Klačanová podporila pripomienku, treba navrhnúť mrežu a odvodnenie aj 

tam.  

Starosta – budeme sa tomu venovať 

Jaroslava Lauková – divadlo: išlo to cez Ak šport, ten je na tom stratový 1169,- €. Ako teraz 

s financiami? 

Jaroslava Lauková – MDD, konal sa vtedy aj futbalový turnaj, nebolo kde parkovať. Ťahali sa 

tam politické záujmy, na obecných akciách to nemá čo robiť. Tak isto aj Saska a Kotlebovci na 

Kutliach. 

Dušan Hlinka – k MDD: sa nedostal do žiadneho vchodu, hnevá ho to, všetci parkovali kade 

tade, aj na mieste vchodu do budovy.  

Marta Klačanová – na starosti parkovanie mali hasiči 

Lucia Rudnická – ľudia si nedali povedať, parkovali, kde chceli 

Marianna Miklošová – ďakuje Lucii za MDD. Na Kutliach nemala čo Saska robiť. Ďakuje 

Jánom a hasičom za vatru. 

Michaela Miklošová – nebola nájomná zmluva na MDD. Prečo nebol nájom aj na MDD 

Marta Klačanová – kvôli tomu nájom, že obec nepomáha futbalu 

Juraj Kamenský – koľko Saska platila za prenájom?  

Marta Klačanová – ihrisko hasičom som dala grátis. Sasku mi povolil starosta, ale na inom 

mieste, ako bol. Na MDD boli všetci spokojní, všetci dostali občerstvenie 

Lucia Rudnická - Usporiadatelia nedostali všetci jedlo 

Peter Sivčák – vždy mala pani Klačanová svoj bufet, mal to byť obecný bufet, nie súkromný. 

Na zabíjačke bol bufet KK. 

Dušan Hlinka – ak sa nájdu peniaze z bufetu, nech to ide deťom na futbal 

Juraj Kamenský - Keď robíme obecnú akciu, máš sa správať ako predsedkyňa KK, nie ako 

predsedkyňa futbalového klubu 

Starosta – povedala si, že na svojom platiť nebudeš 

Dušan Hlinka – ja som platil Marte 300 € za stánok, keď som mal na starosti bufet na 

Kutliarskom dni 

Juraj Kamenský - Na obecnej akcii je Marta Klačanová v prvom rade predsedkyňa KK a tak sa 

má aj správať 

Marta Klačanová – inak by som sa správala, keby to bol môj bufet.. mesačné náklady na futbal 

sú tam (na ihrisku) 5000 € 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 17      Správa starostu – mal som stretnutie s majiteľom FK Selce, navrhol som  

odkúpenie pre obec za 82 410 € alebo nájom za 1,- € na 40 rokov. Obec predala pozemok 



v areáli ihriska ŠK za 5 €. Odpoveď by mala prísť do 16.7.2023. Rekonštrukcia MŠ – musí 

spĺňať normy, nové prípojky, rieši sa to s projektantmi. Ďalej projekt DSS na pozemku starej 

školy – plán obnovy hovorí o jednej forme klientov (stály alebo denný stacionár). Jednanie 

s predsedom BBSK Ondrejom Lunterom. Momentálne dávajú na DSS a marginalizované 

skupiny. Kutle – chybičky napravíme, ináč OK. Vatra – ďakujem Jankom a hasičom, aj keď 

mali perný deň. Čakáme na výzvu na kanalizáciu, vodozádržné zariadenia, schôdzka s Envigeo 

kvôli výdatnosti prameňov v Doline – bude treba vodovod pre všetky chaty a časti v tejto 

lokalite. Treba aj toto pripraviť.  

Nové stretnutie... Dotácia na územný plán by mala byť. Náš územný plán je už zastaralý – 

zmenili sa zákony.  

Dušan Hlinka – riešime vodozádržné zariadenia. Umelá tráva potrebuje postrek, treba riešiť vrt 

na vodu, ktorou sa bude polievať jedno a druhé ihrisko. Máme málo vody, cez leto tam už nejde 

nič. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 18      Rôzne 

Mandátna zmluva – predložil starosta obce 

p. Jančíková – ZŠ chce zvýšiť nájom pre ZUŠ, musí to schváliť zriaďovateľ (obec) 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 19    Interpelácia poslancov 

Peter Sivčák – na Dušana Hlinku – aspoň označiť pred vchodom, že zákaz parkovať 

Dušan Hlinka – poriešim si to 

Maroš Mikloš - kladenie vencov na SNP kedy bude, kniha je dobrá, bude niečo robiť obec na 

Cyrila + Metoda? 

Starosta – 28.8. o 13. hod. bude kladenie vencov, na Cyrila + Metoda budeme spolupracovať 

s farou 

K bodu 20      Diskusia  

Vladimír Očenáš – povyše Mesíkovie ohradky v Jelšinách je vrt, treba zistiť výdatnosť vrtu 

a pre ihrisko použiť. Ako fujaristi sme boli kade-tade, mám postrehy, ktoré by sme mohli 

aplikovať v obci. V jednej obci všetci ľudia mali na rukách štítky – každý, kto chcel ísť na 

akciu, si to vopred kúpil za 3 € na úrade a ešte bolo pri vstupe dobrovoľné vstupné.  

V Nemciach – seniori nad 65 rokov mali guláš zadarmo. Kniha – mohla byť za 10 € pre tých, 

čo prispeli fotkou alebo písmom. Pochvala za výmenu pozemku s farským úradom. Prečo to 

nešlo na ihrisku?  

Lucia Rudnická – v dedinke pri Martine si každý jeden futbalista zaplatil aj vstup aj guláš 

Maroš Mikloš– tí čo pracovali na Kutliach, dostali lístok na jedlo 

Viliam Očenáš – v knihe sa nepíše nič, čo malo byť zapracované podľa pripomienok. V knihe 

nie je, že máme zásuvné hľadisko a sú tam mylné informácie. Podľa zákona budú SSE 

vypínať elektrinu – dopredu povedia. Prečo aj vodári to tak nerobia?  

Jančíková – elektrárne majú plánované opravy, vodári nie, tí odstraňujú poruchy 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 21    Záver 

Starosta obce Ing. Daniel Hlinka poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Jana Mesíková 

Overil:     Mgr. Peter Sivčák 

 

 



 


